



WE'RE LOOKING FOR

INSTALLER - FULL TIME

ABOUT OUR COMPANY

JOEL Rigging specializes in Counterweight Systems, Motorized Rigging Systems, Hemp Systems and Fire Curtains. The professionals at JOEL can design and build any type of Over Stage Rigging System for the support of Suspended Scenery, Drapery, Sound and Lighting Equipment as well as Under Stage Equipment such as Stage Lifts, Orchestra Lifts and Seat Wagons.

THE CHALLENGE

We are seeking a skilled Installer to join our dynamic team.

Join our team as an Installer where your skills will contribute to delivering high-quality installations that exceed customer expectations!

The ideal candidate will be responsible for the installation of various theatrical products and systems, ensuring that all installations are completed efficiently and to the highest standards. This role requires a detail-oriented individual with strong problem-solving skills and the ability to work independently or as part of a team.

BENEFITS & SCHEDULE

- Disability insurance
- Extended health care
- Life insurance

- 8 hour shift
- Monday to Friday
- Overtime
- Weekends as needed

TASKS AND RESPONSIBILITIES

- Install theatrical rigging products and systems according to specifications and company standards.
- Collaborate with team members and other departments to coordinate installation schedules.
- Troubleshoot and resolve any issues that arise during the installation process.
- Maintain tools and equipment in good working condition, ensuring safety protocols are followed.

PERSONAL ATTRIBUTES

- Language requirement: English - French not required
- Willingness to travel: 50% (required)

QUALIFICATIONS

- High school diploma or equivalent; technical training or certification in a relevant field is a plus.
- Strong mechanical aptitude and proficiency with hand tools and power tools.
- Excellent communication skills, both verbal and written.
- Ability to read blueprints, schematics, and technical manuals.
- Strong attention to detail with a commitment to quality workmanship.
- Ability to lift objects up to 25kgs and perform physical tasks associated with installations.
- Be able to travel within Canada
- Valid driver's license is required

Interested?

Please send your CV to info@joeltheatrical.com

* The masculine gender is used for easy reading purposes and includes the feminine.



QUI SOMMES-NOUS?

JOEL Rigging est spécialisé dans les systèmes de contrepoids, les systèmes de gréement motorisés, les systèmes de chanvre et les rideaux coupe-feu. Les professionnels de JOEL peuvent concevoir et construire n'importe quel type de système de gréement de scène pour soutenir les décors suspendus, les draperies, les équipements de sonorisation et d'éclairage, ainsi que les équipements de scène tels que les ascenseurs de scène, les ascenseurs d'orchestre et les chariots à sièges.

LE DÉFI

Nous recherchons un installateur qualifié pour rejoindre notre équipe dynamique.

Rejoignez notre équipe en tant qu'installateur où vos compétences contribueront à fournir des installations de haute qualité qui dépassent les attentes des clients !

Le candidat idéal sera responsable de l'installation de divers produits et systèmes théâtraux, en veillant à ce que toutes les installations soient réalisées de manière efficace et selon les normes les plus strictes. Ce poste requiert une personne soucieuse du détail, dotée de solides compétences en matière de résolution de problèmes et capable de travailler de manière autonome ou en équipe.

TÂCHES ET RESPONSABILITÉS

- Installer des produits et des systèmes de gréement de théâtre conformément aux spécifications et aux normes de l'entreprise.
- Collaborer avec les membres de l'équipe et les autres services pour coordonner les calendriers d'installation.
- Dépanner et résoudre tout problème survenant au cours du processus d'installation.
- Maintenir les outils et l'équipement en bon état de fonctionnement, en veillant à ce que les protocoles de sécurité soient respectés.

APTITUDES PROFESSIONNELLES

- Diplôme de fin d'études secondaires ou équivalent ; une formation technique ou une certification dans un domaine pertinent est un atout.
- Solides aptitudes mécaniques et maîtrise des outils manuels et électriques.
- Excellentes capacités de communication, tant à l'oral qu'à l'écrit.
- Capacité à lire des plans, des schémas et des manuels techniques.
- Souci du détail et engagement à fournir un travail de qualité.
- Capacité à soulever des objets jusqu'à 25 kg et à effectuer des tâches physiques liées aux installations.
- Être capable de voyager au Canada
- Un permis de conduire valide est requis.

AVANTAGES ET HORAIRE

- Assurance invalidité
- Assurance maladie complémentaire
- Assurance vie

- Poste de 8 heures
- Du lundi au vendredi
- Heures supplémentaires
- Week-end si nécessaire

APTITUDES PERSONNELLES

- Exigences linguistiques : Anglais - Français non requis
- Disponibilité à voyager : 50% (obligatoire)

Intéressé ?

Fais parvenir ton CV à
info@joeltheatrical.com

* Le genre masculin est utilisé pour faciliter la lecture et inclut le féminin.